
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-04-14, § 10 

 

 Tid Torsdagen den 14 april 2011 kl 16.40 – 17.35  
   

 Plats Drätselnämndens sessionssal, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 14 april 2011 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Emilia Hagberg 

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Emilia Hagberg (MP) vice ordföranden  

Bo Arkelsten (M)   

Annika Davidsson (M)  

Mark Klamberg (FP) §§ 1-21 

Malte Sigemalm (S)  

Annika Ödebrink (S)  

Oskar Levin (S)   

Claudia Jiménez-Guala (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

   

Peter Abelin (M) för Daniel Valiollahi (M)  

Christoffer Kuckowski (M) för Datevig Mardirossian Lönn (M) 

Inga-Lill Larsson (M) för Jonas Naddebo (C)  

Charlotta Schenholm (FP) för Mark Klamberg (FP) § 22  

Hampus Rubaszkin (MP) för Mats Lindqvist (MP) §§ 1-21 

Maria Antonsson (MP) för Mats Lindqvist (MP) § 22  

 

Övriga ersättare: 

 

Christer Svärd (M) 

Göran Oljeqvist (KD)  

Margareta Stavling (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Hanna Helsing (S) 

Kajsa Stenfelt (V) 

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Magdalena Bosson, Louise Bill, Ted Ell, Staffan Forsell, Åse 

Geschwind, Lars Jolérus, Erica Lawesson, Ulla Ritzén och Marita Söderqvist samt 

biträdande borgarrådssekreteraren Martin Savén från roteln. 

 

 



  

 § 10 

I samband med visionen om Söderstaden utforma en bomässa i 

Slakthusområdet. Skrivelse till kommunstyrelsen. Svar på remiss 
Dnr T2011-000-00929 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden beslutar att besvara remiss av skrivelse av 

 Tomas Rudin (S) 2011-02-23 med kontorets tjänsteutlåtande.  

 

2 Trafik- och renhållningsnämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 

Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande från den 16 mars 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton m.fl. (M), Mark Klamberg (FP), Emilia Hagberg 

 m.fl. (MP) och Claudia Jiménez Guala (V) föreslår (se beslutet). 

 

2) Malte Sigemalm m.fl. (S) föreslår följande: 

 

Nämnden tillstyrker motionen och anför därutöver att vi ser positivt på att 

programarbetet sker parallellt med genomförandet av en bomässa. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) ställer de framlagda förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag av Ulla Hamilton m.fl. (M), Mark Klamberg 

(FP), Emilia Hagberg m.fl. (MP) och Claudia Jiménez Guala (V). 

 

Reservation 

Malte Sigemalm m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av ordföranden Ulla Hamilton m.fl. (M) och Mark Klamberg 

(FP) enligt följande: 

 

Trafikkontoret lämnar synpunkter utifrån ett trafikperspektiv om huruvida det 

vore lämpligt med en bomässa i Slakthusområdet. Kontoret konstaterar att 

Slakthusområdet är ett spännande utvecklingsområde med goda 

kommunikationer vilket gör området attraktivt utifrån flera olika 

verksamhetsområden. Vi vill i samband med detta poängtera vikten av attraktiva 

företagsområden i Stockholm för stadens fortsatta utveckling. Stockholmarna 

behöver inte enbart bostäder utan även arbetsplatser och företagsområden där 

varor och tjänster kan levereras, produceras och utföras. 

 

Ersättaryttrande 

Göran Oljeqvist (KD) instämmer i särskilt uttalandet från ordföranden Ulla Hamilton 

m.fl. (M) och Mark Klamberg (FP). 

 



  

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


